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To: 5.1.2e ¢512e

Co: 512e]512e|
From: Secretariaat dV&Z

Sent: Fri 8/21/2020 1:55:52 PM

Subject: stukken voor staven 24/8 incl. annotatie + rapportenoverzicht + Persupdate vrijdag 21 augustus hieronder

Received: Fri 8/21/2020 1:55:54 PM

Rapportenoverzicht RIVIM 2020.docx

annotatie Suikertaks tbv staf Preventie 24 aug.docx

GS staf verslag 17 augustus 2020.pdf
GS-staf agenda 24 augustus 2020.docx

GS-staf Geinventariseerde onderwerpen.docx

Preventiestaf Actielijst 17 augustus.docx

Preventiestaf agenda 24 augustus.docx

Preventiestaf geinventariseerde onderwerpen.docx

Preventiestaf verslag 17 augustus.pdf

curestaf agenda 24 augustus 2020.pdf

Curestaf verslag 17 augustus 2020.pdf

Care-en jeugdstaf verslag 17 augustus 2020.docx

carestaf en jeugdstaf agenda 17 augustus 2020.docx

@rivm.nl]
@rivm.nl]

Hierbij de stukken voor de staven. De Preventiestafen Curestaf zijn allebei om 11.00 uur, maar neem aan dat jij kiest voor de

Preventiestaf ivm Suikertaks annotatie.

«EE

Sent: vrijdag 21 augustus 2020 09:54

Subject: RIVM Persupdate vrijdag 21 augustus 2020

Goedemorgen,

Hierbij de RIVM Persupdate van vrijdag 21 augustus 2020.

In deze persupdate aandacht voor: nieuw coronavirus, stikstof, hitte en genetisch gemodificeerde muggen.

Nieuw coronavirus

* Donderdag 20 augustus

© Wie nu met covid-19 in het ziekenhuis belandt, krijgt een andere behandeling dan de patiénten die in het voorjaar in

de ziekenhuizen terechtkwamen. Voorzitters van artsenverenigingen hopen dat patiénten hierdoor zo'n 30 procent

minder vaak naar de IC hoeven en dat van de patiénten op de IC's 30 procent minder overlijdt. Artsen hebben

inmiddels drie geneesmiddelen in handen die hun patiénten kunnen helpen. Daarnaast wordt op de IC veel minder op

de buik beademd. Zo bericht de NOS naar aanleiding van gesprekken met artsen: https://nos.nl/artikel/2344836-

behandeling-coronapatient-verbeterd-artsen-hopen-op-30-procent-minder-sterfte-op-ic.html

0 Nog niemand is besmet geraakt met het coronavirus in een vliegtuig dat vanuit Nederland vertrok. Dat schrijven de

ministers Hugo de Jonge (Volksgezondheid) en Cora van Nieuwenhuizen donderdag in een brief aan de Tweede Kamer.

Ze sluiten niet uit dat besmette personen hebben gevlogen, maar uit bron- en contactonderzoek van de GGD is volgens
de ministers gebleken dat ze in elk geval geen medepassagiers hebben besmet. Bovendien is niet bekend dat besmette

passagiers het virus al tijdens hun vliegreis bij zich droegen of dat ze het pas daarna hebben opgelopen. Beide ministers

zeggen er vanuit te gaan de maatregelen rondom vliegverkeer ervoor zorgen dat er veilig geviogen kan worden. Het

algemene heleid rondom reizen per vliegtuig zal dan ook niet aangepast worden. Wel zal dit worden aangevuld met

het aanbieden van testen op luchthavens voor terugkerende reizigers, zoals eerder bekend is

+ Vrijdag 21 augustus

0 Het RIVM heeft problemen om actuele cijfers over het aantal nieuwe ziekenhuisopnamen te verzamelen, nu bij de

GGD achterstanden zijn ontstaan bij de aanlevering ervan. De informatie op het dashboard van de overheid over de

stand van zaken in het ziekenhuis loopt daardoor achter. Het RIVM onderzoekt de mogelijkheid om ook via de

ziekenhuizen cijfers over opnamen te verzamelen: https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/opnamecijfers-

coronadashboard-lopen-flink-achter-op-die-van-de-ziekenhuizen~bQac78f2/

0 Wederom aandacht van diverse media voor mondkapjes(plicht):
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* In het Algemeen Dagblad reageren hoogleraren staatsrecht op de uitspraak in het kort geding over

mondkapjesplicht in Amsterdam. Zij stellen dat de rechter deze plicht niet heeft getoetst aan de wet:

https://www.ad.nl/binnenland/hoogleraren-wat-rechter-deed-kan-niet-ze-behoort-mondkapjes-te-toetsen-aan-

de-wet~a3464a47/
= Wie een mondkapje draagt, waant zich niet opeens zo veilig dat hij minder afstand houdt. Niet het mondkapje,

maar drukte maakt dat we geen anderhalve meter afstand meer tot elkaar houden. Dat blijkt uit de eerste

Nederlandse straatwaarnemingen van mondkapjesgebruik, in een gewone winkelstraat in Amsterdam. ‘We

kunnen voorzichtig zeggen: de zorg dat mondkapjes mensen een gevoel van schijnveiligheid geven en tot minder

onderlinge afstand leiden, hoef je niet te hebben’, zegt onderzoeksleider van het

Nederlands Studiecentrum Criminaliteit en Rechtshandhaving in de Volkskrant:

https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/nederlander-met-mondkapje-wordt-niet-opeens-

onvoorzichtig®b51d1236/ inmiddels hebben andere media ook aandacht besteed aan dit onderzoek.

= Het verplicht dragen van een mondkapje wordt nu al niet overal met gejuich ontvangen, maar als het aan

Belgische huisartsen ligt, doet iedereen straks ook thuis een masker op. De Brusselse Huisartsenkring komt met

dat advies. De Telegraaf heeft daar een artikel over gepubliceerd:

https://www.telegraaf.nl/nieuws/195035845/huisartsen-ook-thuis-moet-een-mondkapje-verplicht-worden

Oo Ruim vijftig anonieme Twitter-accounts hebben sinds februari schadelijke en onjuiste berichten over COVID-19 in

Nederland verspreid. Deze zogeheten trollen plaatsen enkel berichten om discussies over maatschappelijke thema's te

kapen of te sturen. De ernst van het coronavirus wordt door deze accounts in twijfel getrokken, de oorzaak van het

virus wordt toegewezen aan samenzweringen en ze verspreiden valse claims over geneesmiddelen. Dat blijkt uit

onderzoek van Pointer (datajournalistiek platform KRO-NCRV) naar 1,7 miljoen tweets over het coronavirus:

https://pointer.kro-ncrv.nl/artikelen/zeker-50-twitter-trollen-verspreiden-nepnieuws-covid-19-in-nederland

0 Leden van de gemeenteraden willen dat de Tweede Kamer de coronaspoedwet zo aanpast dat de gemeenteraden

invioed kunnen uitoefenen op de maatregelen die de verspreiding van het coronavirus moeten tegengaan. Dat kunnen

maatregelen van burgemeesters zijn, maar ook die van veiligheidsregio's. Het staat in een reactie op het wetsvoorstel

'Tijdelijke wet maatregelen covid-19' die de Nederlandse Vereniging voor Raadsleden (NVR) naar de Tweede Kamer

heeft gestuurd. "De tijdelijke wet plaatst ruim 8500 raadsleden tegenover de wet, in plaats van dat zij ook de

ambassadeurs zouden kunnen zijn van de diverse tijdelijke maatregelen", schrijft de NVR. Hierbij de link naar het

nieuwsbericht en de reactie van de NVR: https://www.raadsleden.nl/actueel/nieuws/democratie-komt-nu-even-niet-

uit

oO Terwijl het kabinet het coronasnoer weer ietsjes strakker aantrekt, groeit het sentiment tegen strenge

coronamaatregelen. Tegenstanders wijzen op de lege ziekenhuizen en stellen dat Den Haag te paniekerig reageert.

Maar is dat terecht? Het Algemeen Dagblad sprak hierover met diverse experts, 20als EE ERED,BEENen

BE: https://www.ad.nl/binnenland/het-aantal-besmettingen-stijgt-maar-waar-blijven-de-volle-ic-s~a96a5887/

0 Zo’n 5000 vrouwen hebben sinds dinsdagavond gereageerd op de oproep van het Emma Kinderziekenhuis om

moedermelk te doneren. Uit onderzoek van het ziekenhuis blijkt dat de moedermelk van vrouwen die een Covid-19

infectie hebben doorgemaakt, antistoffen tegen het coronavirus bevat. Onderzoekers gaan nu kijken of de melk

bruikbaar is om coronabesmettingen te voorkomen, bijvoorbeeld bij kwetsbare groepen zoals ouderen.

© De CoronaMelder is veilig maar primitief en weinig effectief. De GGD heeft meer hulp van artificiéle intelligentie

nodig, stelt Max Welling (hoogleraar machine learning Universiteit Amsterdam) in een opinie-artikel in de Volkskrant:

https://www.volkskrant.nl/columns-opinie/opinie-wees-niet-bang-voor-een-verdergaande-corona-app~bb5c35b2/
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Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Stafeenheid Communicatie en Documentaire Informatievoorziening
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 66 | 3720 BA | Bilthoven

http://www. rivm.nl

De zorg voor morgen begint vandaag


